

Special Weather Bulletin

Thu, Jan 20, 2022

Heavy rain warning over the Southern part of the island and over the Central Plateau, issued at 11.00 hours, valid until 1900 hours this Thursday 20 January 2022.

Active convective clouds have developed to the south and the central Plateau and will cause heavy showers accompanied with thunderstorms this afternoon. The showers may spread in the other sectors and will cause water accumulations in flood prone areas.

During the thundery showers, the public is advised to:

Avoid places prone to water accumulation.

Be very cautious on the roads due water runoff and reduced visibility.

Remain in safe places and avoid open areas, sea ventures and sheltering under trees.

Avertissement de fortes pluies sur la partie Sud de l'île et sur le Plateau Central, émis a 11h00, valable jusqu'a 1900 heures ce Jeudi 20 Janvier 2022

Des nuages convectifs se sont développés au sud et sur le Plateau Central et provoqueront des fortes averses accompagnées d'orages cet après-midi. Ces fortes pluies pourraient déborder dans les autres secteurs et provoqueront des accumulations d'eau dans les régions inondables.

Durant les averses orageuses, il est conseillé au public:

D'éviter les endroits sujet à des accumulations d'eau.

D'être très prudent sur les routes en raison du ruissellement d'eau et d'une visibilité réduite.

De rester à l'abri et d'éviter les plaines, les sorties en mer et de ne pas s'abriter sous les arbres.